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Vragen van het lid Gerkens (SP) aan
de minister van Justitie over het
aantal internettaps. (Ingezonden
5 maart 2010)

1
Wat is uw reactie op het bericht
«Aantal internettaps stijgt
explosief»?1

2
Zijn de cijfers die de Nationale
Beheersorganisatie Internet Providers
bekend maakt, te weten 335
internettaps op een groep van
1,5 miljoen internetters, naar uw
mening te extrapoleren naar een
geschat totaal van ongeveer 3350
internettaps voor heel Nederland? Zo
nee, waarom niet?

3
Hoe verklaart u de enorme stijging in
de laatste jaren van zowel het aantal
internettaps door Justitie en de
Algemene Inlichtingen- en
Veiligheidsdienst (AIVD) als de
duur van de taps?

4
Wanneer zal de Kamer naar
verwachting voor de eerste keer
inzicht krijgen in het aantal
internettaps? Kunnen deze cijfers
worden vergeleken met het aantal
internettaps in andere landen? Bent u
bereid gegevens over het aantal
internettaps in andere (Westerse)
landen, voor zover openbaar, ook aan
de Kamer te sturen?

5
Is het waar dat een internettap een
internet provider gemiddeld € 1300
kost, maar dat hiervan slechts € 13,13
standaard vergoed wordt door de
overheid? Zo nee, wat is de
vergoeding dan wel? Kunt u uw
antwoord toelichten?

6
Wat is uw reactie op de klacht van de
providers dat de werkelijke kosten
voor een internettap in de praktijk
niet of nauwelijks verhaald kunnen
worden op de overheid?2 Kunt u uw
antwoord toelichten?

7
Gaat u maatregelen u nemen om er
voor te zorgen dat het verhalen van
kosten van internettaps op de
overheid eenvoudiger wordt? Zo ja,
welke? Zo nee, waarom niet?

1 Webwereld, 3 maart 2010: «Aantal
internettaps stijgt explosief»
http://webwereld.nl/nieuws/65323/aantal-
internettaps-stijgt-explosief.html#
2 Webwereld, 3 maart 2010: «Providers
woedend over tapvergoeding overheid»
http://webwereld.nl/nieuws/65332/providers-
woedend-over-tapvergoeding-overheid-.html#
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